



مجموعة موانئ أبوظبي
AD PORTS GROUP

Notice to Mariners

إشعار إلى البحارة

الموضوع: عمليات تشغيلية لقوارب تعمل عن بعد - ميناء المرفأ

Subject: Operations of remotely operated boats - Al Mirfa Port

المرسل إليه: جميع الوكلاء الملاحيون ومستخدمي الميناء بما في ذلك قباطنة السفن وملاك ومشغلي السفن

To: All Shipping Agents, Port Users Including Ships' Masters and Vessel's Owners/Operators

Details:

Scheduled Survey Operations of Remotely Operated Unmanned boats "Beluga 01" & "Otter" within and adjacent to Al Mirfa Port Limits.

The operations will be controlled remotely from the onshore command center.

Effective Date & Times

From March 02 2024, and thereafter until a further notice , daily operations are scheduled between 08:00 and 18:00 hours.

ملخص الإشعار الملاحي:

عمليات مسح بحرية مجدولة لقوارب غير مأهولة تعمل عن بعد "Otter" & "Beluga 01" داخل حدود ميناء المرفأ , والمناطق المجاورة لها.

سيتم التحكم في عمليات ROUV عن بعد من مركز القيادة البرية.

تاريخ ووقت التنفيذ:

من الثاني من مارس 2024 , وحتى إشعار آخر, يوميا من الساعة 08:00 الى 18:00.

Notice to Mariners

Location:

Al Mirfa Port Limits and adjacent waters.

Reference UKHO Chart:

Admiralty chart number BA 3178 and related adjoining charts.

Additional Information and Caution

- All vessels and boats operating within the port limits, particularly in the trial area and its vicinity, are strongly encouraged to exercise the highest level of caution and to give careful attention to this notice.
- For any inquiries or further details regarding this Notice to Mariners, please contact Al Dhafra Ports Harbour Master or VTS on VHF Channel 08.

الموقع:

داخل حدود ميناء المرفأ والمناطق المجاورة لها.

مرجع الخريطة:

سلسلة الخرائط الأدميرالية رقم 3178 والخرائط الأخرى ذات الصلة.

معلومات إضافية وتحذيرات

- على جميع السفن والقوارب التي تبحر والعاملة داخل حدود الميناء، ولا سيما في منطقة التجارب والمناطق المجاورة لها، توخي أعلى مستوى من الحذر وإيلاء اهتمام دقيق لهذا الإشعار.
- لأية استفسارات أو مزيد من التفاصيل بخصوص هذا الإشعار، يرجى التواصل مع مدير الإدارة البحرية لموانئ الظفرة أو مركز خدمات حركة السفن على قناة VHF 08.

Notice to Mariners

Boat Pictures



صور القوارب



الكابتن / محمد اليحيائي

رئيس الإدارة البحرية - التشريعات

Capt. Mohamed Al Yahyaei

Chief Harbour Master - Corporate Authority